
Motion till Tejarpsdalens samfällighetsförening Vinninge GA:5 

 

Motionen 

Upplösa Tejarpsdalens samfällighetsförening i samband med att alla hushåll har slutbetalat 
anläggningskostnader till Telia under hösten 2022. 

 

Syfte med motionen. 

Angående styrelsens planer på att förlänga avtalet med Telia eller annan leverantör av de 
tjänster föreningen har i dag men som går ut i slutet av 2022 anser jag att Tejarpsdalens 
samfällighetsförening istället bör upplösas så att varje enskilt hushåll kan få bestämma viken 
leverantör man vill ha. Det är fullt möjligt att upplösa föreningen till årsmötet 2023. Det kostar 
att upplösa föreningen och jag yrkar på att föreningen tar fram kostnadsförslag utifrån det kapital 
som finns i föreningen/fond. 

 

Förklaring till syftet. 

Att upplösa föreningen är det bästa för samtliga hushålls framtid. Föreningen hade en funktion när 
det var en antennförening och förmedlade tv kanaler. Idag är det något helt annat samt att det är 
konstigt att halva Klågerup bestämmer sina leverantörer själva och bestämmer därmed kostnaden 
själv.  Ingen förening behöver hjälpa dem med fakturorna och som tar ut arvode för det. Halva 
Klågerup får inte bestämma vilken leverantör (Tejarpsdalens samfällighetsförening) utan har en 
förmyndare som sköter om det. Att själv kunna bestämma sina val är helt naturligt i dagsläget då det 
hela tiden dyker upp nya internetleverantörer. Även aktörer som gäller andra nät typ 5G kommer att 
finnas att tillgå. Att då sitta fast i en betal förening är en dålig lösning. 

 

Läser i kallelsen till årsmötet att styrelsen tydligen har mycket att göra med den dagliga 
verksamheten så jag kan åta mig att göra en undersökning för alla hushåll i föreningen om att lägga 
ner Tejarpsdalens samfällighetsförening 2023.  

 

 

Med vänliga hälsningar 

Håkan Danielsson 

Grönfinksgränd Klågerup 

Klågerup 2020-01-30 

  


